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Bakkeskolen åbner verden for børn og unge, så de kan åbne sig for verden 

Dagsorden til skolebestyrelsesmøde tirsdag d. 28. september 2021  

kl. 17.00 – 18.00 på teams.  

Deltagere:  
Jesper Andersen, Kent Jakobsen, Marie Halkjær Kragelund, Maiken Schmidt-Holm, Ulrik Eberth, Karsten Andersen, 
Casper Rask, Charlotte Birkmose, Mette Stolze, Sarah Gordon, Liv Damkjær, Anne Grete Nydam, Rikke Undall 
Sendt til orientering til suppleanter: Helle Kæseler Noermark, Line Poulsen 
 
Gæster:  
Afbud:   
Bilag: princip og retningslinjer for hytte- og studieture, princip og retningslinjer for kommunikation  
 

Dagsorden: 

   Dialogpunkt   17.00 

1. Godkendelse af referat 

 

2. Godkendelse af dagsorden 

 
 
   Orienterings- og dialogpunkt 17.05 

3. Elevråd v/SG 
Oplæg til promovering af valg til elevråd – Elevrådspunkt udskydes til lidt 

senere. Fordi hun ikke er inviteret til mødet tidligere. Vi afventer, at hun får 
mulighed for at deltage.  
Sarah informerer om, hvad der sker i elevrådet. Der har været afholdt 

elevrådsmøde med fokus på 1. spadestik. Information om, at der skal etableres 
en billedbog med skildring af hverdagen fra på Bakkeskolen.  

Bolde på taget – har været en udfordring – eleverne oplever, at de ikke får dem 
hentet ned.  
Kommentar – ventilationssystem fungerer i A- fløjen.  

Kan vi sætte elevrådsrepræsentanter i hver klasse til at lave verdens længste 
kagebord. Måske kunne ugebladet komme forbi og lave lidt mediedækning 

heraf.  
 
   Orienterings- og dialogpunkt 17.15 

4. Princip og retningslinjer for hytte- og studieture v/AG 
Princippet for hytte og studieture – Det er et princip, som gør, at vi fremover 
fra dette skoleår kan sende 9. årgang afsted på studietur. Det skal være en 

ramme, der skal sikre, at det er selvfinansierende. Efter behandling i 
skolebestyrelsen skal princippet videre i LMU og derefter til orientering og 

kommentering i forhold til, hvad der sker i husene.  
Det er et forældrebåret initiativ. Folk glæder sig generel til at der bliver noget 
fast for folk i hus 1. 9. årgang vælger i fællesskab, hvad der skal være en del af 

turen – der er et ønske om, at der arbejdes med fællesskab på tværs af 
årgangen. Vedtaget af bestyrelsen dags dato.  
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Orienterings- og dialogpunkt 17.30 

5. Kvalitetsrapport 2020 v/RU/AG 

Opfølgning på læsning fra indskoling – mellemtrin? Rikke orienterer om 
at der skal være en øget systematik i forhold til at finde ordblinde elever tidligt i 
indskolingen. Så vi lykkes med at løfte alle elever i undervisningen. Der er 

fortsat brug for, at vi skubber på, at den almene lærer bliver bedre til at være 
forberedt i forhold til at anvende it- læse og skrivestøtteprogrammer. Sarah 

bakker det op, og fortæller om egne erfaringer med ordblindhed.   
Hvorfor scorer vi højt i matematikundervisningen? 
Anne Grete fortæller om, hvordan matematik scorer højt. Systematik. 

Spørgsmål til skrivegreb – vi gør os nysgerrige på dette felt. Og vender tilbage 
med information herom.  

 
   Dialogpunkt   17.35 

6. Kommunikationsprincip og retningslinjer i praksis v/JA 

Opvarmning til kommende møde 
Kommunikationsprincip, som vi har lave for lang tid siden. Aftalen har været, at 
vi skulle genbesøge dette princip og finde ud af, hvordan vi bruger det i praksis. 

Vi ønsker at bruge tid på, at arbejde med det princip. Hvordan er dette skriv 
oversat til praksis? Er der noget, der skal kvalificeres?  

Ledelsen vil rigtig gerne være i dialog herom. Corona har sat det noget på 
stand by. Vi kan selv se, at der er nogle ting, som vi også skal forbedre og 
udvikle. Der bliver rejst et spørgsmål om, at der evt. laves en spørge-

skemaundersøgelse blandt forældregruppen?  
Giver det mening at vi laver et princip – og hvordan sikrer vi at det leves og 

bruges i virkeligheden.  
Kommunikation fra de forskellige Huse skal vi se på ind i princippet.   
 

Orienteringspunkt  17.40 
7. Siden sidst/AG 

• Corona – Der er ro på Corona – vi har styr på tests og formalia her.  
• Ny skole – Alle er indbudt til at deltage i oplæg den 5. oktober. 
• Stillingsopslag – Vi har ansat en universitetsuddannet – lærer – der skal 

overtage opgaven for MR. SE er meget tæt på vores nye medarbejdere. 
Hun vil modtage sparring fra afgivende lærere, så hun får den bedste 

start.  
• AG orienterer om to sygefraværssager på Bakkeskolen.  
• Dialograpport er sendt ud til alle. Bakkeskolens rapport.  

• 1. november skal vi have Sarah til at holde en tale, formanden vil rigtig 
gerne have del af denne tale 
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